
 
   

                                                                           

Raadsbrief  

 
 

 

 

 Onderwerp Raadsbrief opvang vluchtelingen  

 Zaaknummer 312984 

 Datum 6 september 2022 

 Portefeuillehouder Ellen Nauta/Hannie Rohaan 

 Medewerker Brinkhof, te G. (Gerda) 
   
 
 
Doel 
Ter informatie 
 
Aanleiding 
In de raadsbrief van 19 juli 2022 hebben we u geïnformeerd over aanwijzing van de locatie 
voor opvang van vluchtelingen uit Ter Apel.  
Op 1 september 2022 hebben wij de locatie, sporthal de Reiger, geopend en u hierover via 
de mail, op 2 september, geïnformeerd. In verband met de acute noodsituatie bij de opvang 
van asielzoekers hebben alle gemeenten de verplichting om crisisnoodopvang te bieden aan 
asielzoekers. Op verzoek van onze landelijke overheid waren de 14 Twentse gemeenten 
aangewezen om noodopvang voor 3 maanden te regelen voor in totaal 225 vluchtelingen. 
Inmiddels is al duidelijk dat de termijn verlengd gaat worden.  
Alle partijen zijn hard aan de slag gegaan om dit mogelijk te maken en zijn de eerste 
crisisnoodopvang locaties gerealiseerd. Hof van Twente is aangewezen om 21 vluchtelingen 
op te vangen.  
 
Inhoudelijke boodschap 
Er is op dit moment een crisissituatie. Dat vraagt om snel en flexibel handelen. De afgelopen 
weken hebben we hard gewerkt om een locatie voor crisisnoodopvang in Hof van Twente te 
realiseren. De locatie werd zorgvuldig aangepast en ingericht en de buurt goed geïnformeerd 
tijdens twee informatiebijeenkomsten (op 21 juli voor direct omwonenden en op 29 augustus 
voor de wijk en andere geïnteresseerden). Vanaf 1 september kunnen er 21 vluchtelingen 
terecht in de sporthal in Delden.  
 
Om dit te kunnen realiseren heeft het college een bedrag tot € 600.000 euro, zijnde 
voorfinanciering, geraamd om de kosten te kunnen dekken. Wij zullen dit meenemen in de 2e 
Berap.  Alle gemaakte kosten worden door het Rijk vergoed, is de toezegging. Dit ligt ook in 
lijn met de toezeggingen die het Rijk in het kader van Corona en de opvang van Oekraïners 
heeft gedaan. 
Het gaat om dekking van kosten zoals: 
 beveiliging die 24 uur per dag aanwezig is 
 inhuur van personeel ( COA en ministerie kunnen deze mensen niet leveren) 
 Inrichting van de locatie 
 catering (3 maaltijden per dag) 
 verzorgingsproducten 
 veiligheidsmaatregelen. 
 schoonmaak 
 etc. 
 



 

Omdat de informatie die wij ontvangen vanuit het Rijk/VRT bijna per dag weer wordt 
bijgesteld, wat we vandaag opschrijven is bij wijze van spreken over een paar dagen alweer 
achterhaald, hechten wij eraan om op korte termijn met een delegatie van uw raad in 
gesprek te gaan om u bij te praten, want naast verlenging van de eerste 3 maanden is het te 
verwachten dat aan gemeenten zal worden gevraagd een hoger aantal vluchtelingen op te 
vangen.  
 
Wij hopen u hiermee vooralsnog voldoende te hebben geïnformeerd en u kunt een 
uitnodiging voor een bijpraatsessie binnenkort verwachten.  
 
Voor technische vragen kunt u terecht bij de projectleider Gerda te Brinkhof, 
g.te.brinkhof@hofvantwente.nl 
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